

§1 Mötets öppnande

Josefin "Yuna" Ulfenborg (Ordförande) öppnar mötet klockan 12:03.

§2 Närvarande

Josefin "Yuna" Ulfenborg (Ordförande)
Lina "poly" Blomkvist (Vice Ordförande) (Via Skype)
Sofia "Nekki" Larborn (Sekreterare)
Ulrika "Dice" Uddeborg (Masteransvarig) (Via Skype)
Jonatan "Allan" Gustafsson (Kassör)

§3 Val av mötets ordförande

Josefin "Yuna" Ulfenborg väljs som mötets ordförande.

§4 Val av mötets sekreterare

Sofia "Nekki" Larborn väljs som mötets sekreterare.

§5 Interna Frågor

5.1 Aspaffischer

Vi bestämmer att någon kan fixa aspaffish om tid dyker upp, men det är inget måste eftersom det redan blivit rätt sent.

5.2 Möte med PL & nya snIT

Vi beslutar att vi kan avsätta ett godtyckligt lunchmötestillfälle för detta. Josefin "Yuna" Ulfenborg kontaktar PL och föreslår detta.

5.3 GDPR doodle

snIT behöver anmälas till ett tillfälle för GDPR-inventering. Vi anmäler oss till fredag LV 4 då Josefin "Yuna" Ulfenborg , Ulrika "Dice" Uddeborg , Jonatan "Allan" Gustafsson och Sofia "Nekki" Larborn kan närvara.

5.4 Kursnämnd *Spelarkitektur*

En student har frågat oss när kursnämnden för kursen *Spelarkitektur* kommer äga rum. Ulrika "Dice" Uddeborg ska kolla upp när den är.

Josefin "Yuna" Ulfenborg Sofia "Nekki" Larborn
Mötets ordförande Mötets sekreterare

§6 Val av datum för nästa möte

Nästa möte äger rum veckodag 2018-04-12 12:00.

§7 Mötets avslutande

Josefin "Yuna" Ulfenborg avslutar mötet 12:25.

Josefin "Yuna" Ulfenborg Sofia "Nekki" Larborn
Mötets ordförande Mötets sekreterare